
  GRADSKA ZAJEDNICA KULTURE ČAKOVEC

                                                             ZAPISNIK

 Sa održane sjednice članova Izvršnog Odbora GZK čk , sjednica je održana 01.03.2016.g. u 17,30  
  h u prostorijama zbora JŠ Slavenski.
  

  Na sjednici su nazočni: S. Bašek Šamec , D. Buvač , P. Kočila , J. Srša , R. Blažić , i N. Kotur.

  Opravdali se : T. Fažon , M. Obadić , J. Car
  Članovi NO : Stjepan Mesarić

  Predložen je slijedeći DNEVNI RED:
1.) Čitanje Zapisnika sa prethodne sjednice
2.) Aktualnosti vezane uz zakon o udrugama ( likvidator računa , vođenje 

knjigovodstva , otvaranje poslovnog računa , upitnici za udruge )
3.) Prijedlog financiranja Udruga u 2016.g.
4.) Određivanje datuma Skupštine
5.) Ostala pitanja 

  
   Ad1) Predsjednik je pročitao Zapisnik sa predhodne sjednice te je isti da na raspravu.
            Dodatak Zapisniku članice GZK imaju pravo korištenja dvorane CZK Čk po povlaštenoj      
            cijeni jedanput godišnje. 
             **** Jednoglasno je usvojen Zapisnik sa prethodne sjednice.

 PRILOG : Zapisnik sa održane sjednice

   Ad2)  Predsjednik je obavjestio da je otvoren poslovni račun Zajednice prema dogovoru , te da su 
potpisnici računa Nikola Kotur iToni Fažon , aračun je otvoren u PBZ-u.Prema novom zakonu 
svaka udruga je dužna imati likvidatora računa pa je prijedlog da likvidator računa bude presjednik 
Nikola Kotur .
**** Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

 P. Kočila postavio je pitanje dali je obaveza daGZK ima svoj račun .
 D. Buvač pojasnio  da je Grad predložio da GZK ima svoj račun na koji će Grad uplačivati 

fin. sredstva  , a GZK će ih proslijeđivati članicama GZK prema kriterijima.
 Predsjednik je upoznao članove da je izabran najpovoljniji računovodstvani servis stiglo je 
nekoliko ponuda . Najpovoljnija ponuda je računovodstveni servis CE- grupe koji bi 
računovodstvene usluge obavljao za 1300 kn godišnje.

 Buvač je napomenuo da je to realna ponuda za vođenje računovodstvenih usluga.
 Prijedlog je dat na raspravu .
 P. Kočila izražava nezadovolljstvo radi dodatnih troškova udrugama koje moraju prema novom 
Zakonu imati računovodstveni servis , koje ionako imaju mala fin. sredstva.
***** Jednoglasno je usvojen prijedlog da računovodsveni servis za GZK bude računovodstveni 
servis CE – grupe.
** PRILOG: Ponuda Ce- grupe

 Svim članicama će sa radnim materijalima za Skupštinu biti poslani Upitnici o Udrugama 
koje moraju ispuniti te ispunjene vratiti u GZK.

* PRILOG : UPITNIK
- Predsjednik skreće pozornost da su sve članice GZK dužne poslati financijsko izvješće za 2015.g. 
o redovnim sredstvima koje je uplatio Grad do 15.03.2016.Dok su članice koje su dobile još 



redstava prema natječajima Grada dužna fin. izvješća poslati u roku od 30 dana nakon uplate 
sredstava.
*** PRILOG : obazac – Izvješće o korištenju sredstava iz proračuna GZK ČK za 2015.g-

 Ad3) Predsjednik je predložio raspodjelu sredstava za udruge prema grupama , Grad će za 2016.g. 
Uplatiti na rač. GZK uplatiti 300,00 kn.
Prijedlog raspodjele prema grupama – Udruge -84,000 : , inst. Ansambli : 45,000 : vok. satavi 
41,000 :kazalištarci 9,000 :ostale 35,000 kn.Svakoj udruzi će biti isplaćena dotacija od 4,000 kn
 , za funkcioniranje hladnog pogona.
 *** PRILOG – Prijedlog raspodjele sredstava u 2016.g.

 Članovi IO predložili su predsjedniku da provjeri dokumentaciju Udruga članica GZK  o 
njihovom djelovanju , jer članice imaju i svoje obaveze prema Gradu koje se manifestiraju 
kroz programe te su iste dužne u njima i sudjelovati. ( ispitati djelovanje BIG - benda)

 Buvač predlaže predsjedniku da pokuša dogovoriti sa Gradom da fin. sredtstva  isplačuju u 5
ili 4 rata Kvartalno.

R. Blažić upitao zašto su smanjene dotacije.
Kotur odgovorio radi povećanja članica u GZK ; 2 nove članice.

Ad4) Predsjednik je predložio da se skupština GZK održi 21.03.2016.g. U 14 h u Vijećnici Grada , 
svi materijali će biti poslani poštom članicama.

****Jjednoglasno je prihvaćen termin održavanja Skupštine GZK.

Ad5) Predsjednik je obavijestio daće se uplatnice za uplatu članarine GZK poslati članicama nakon 
Skupštine:

 Sjednica je završila u 18:20 h

     ZAPISNIČAR: Jagoda Srša


